



Martin Ernst

Area Director F2

District 95

email: f-2@vodafoneemail.de

July 02, 2017

To
President, Vice President Education, Secretary
Ramstein Speakers Association,
Mannheim International Toastmasters Club,
Rhetorikclub Mannheim,
BASF Toastmasters,
John Deere Germany Toastmasters,
Ramstein Speech Pros

Dear Toastmasters,

congratulations on the election to the board of your Toastmasters Club and welcome to the **Toastmasters year 2017/2018!** It will be a successful time for the clubs and the Area F2 – based on your motivation and joy in all the tasks of a club officer! Have a look to the future, it's a good idea to align the club activities to the events and dates of the next months.

All tasks of the Club Board will be issue of the Club Officers Training (COT). An event that is especially important for new members in charge, for experienced Toastmasters it is a refresher. As it's going to be an event on Division it's an opportunity to get to know Toastmasters of the Sout-West region and exchange ideas. Furthermore **Naomi Carrington-Hockman**, Division Director F will chair the event. Both COTs are planned in our area, another reason to join. Participation of at least 4 officers brings valuable points in the "Distinguished Club Program" (DCP) for your club!

Contests on Club, Area and Division level will be highlights of fall and spring. Encourage members of your club soon to take part, I am looking forward to a lively participation – you don't have to win to win!

District 95 offers the opportunity get involved in the management of the organization this year for **committed Toastmasters**. Please encourage your fellow Toastmasters to apply for one of these **positions**, they will gain valuable leadership experience for sure:

*Division Finance Manager
District [Division] Pathways Ambassador
Division/Area Pathways Guides
Division Club Growth Ambassador (Manager)
Division Digital Platform Manager*

Liebe Toastmasters,

herzlichen Glückwunsch zur Wahl in den Vorstand Eures Toastmasters-Clubs und willkommen im **Toastmasters-Jahr 2017/2018!** Mit Eurem Engagement wird es eine erfolgreiche Zeit für die Clubs und die Area F2 – ich wünsche Euch Motivation und Freude bei den Aufgaben. Es lohnt sich, einen Blick auf die nächsten Monate zu richten und frühzeitig die Clubaktivitäten darauf auszurichten!

Im **Club Officers Training (COT)** werden alle Aufgaben des Clubvorstands besprochen. Eine Veranstaltung, die insbesondere für die neuen Vorstandsmitglieder wichtig ist – für erfahrende Toastmaster ist es eine Auffrischung und Ergänzung der Kenntnisse. Auf Division Ebene bietet es die Möglichkeit, Toastmasters der anderen Clubs kennen zu lernen und sich auszutauschen. Außerdem wird **Naomi Carrington-Hockman**, Division Director F, dabei sein. Beide COT sind in unserer Area geplant, das ist ein weiteres Argument, daran teilzunehmen. Und natürlich bringt die Teilnahme von mindestens 4 Vorstandsmitgliedern wertvolle Punkte im „Distinguished Club Program“ (DCP).

Die **Wettbewerbe** auf Club-, Area- und Division-Ebene sind Höhepunkte im Herbst und im Frühjahr. Sprecht eure Mitglieder rechtzeitig an, eine rege Teilnahme wäre großartig – man muss nicht siegen um zu gewinnen!

District 95 bietet in diesem Jahr für **engagierte Toastmasters** die Möglichkeit, sich im Management der Organisation einzubringen. Toastmasters sammeln wertvolle Führungserfahrung in den nachfolgend aufgeführten **Ämtern**, bitte sprecht dazu auch Eure Clubmitglieder an:

District 95 • Where Leaders Are Made

TEL 0621 152 014 34 • MOBILE 0163 876 600 1 • www.basf-toastmasters.com/f2

2442 Ramstein Speakers Association • 839612 Mannheim International Toastmasters Club • 1223043 Rhetorikclub Mannheim
3337596 BASF Toastmasters • 4745109 John Deere Germany Toastmasters • 4903112 Ramstein Speech Pros

For Division / Area F2, these dates and events are planned in 2017/2018:

Für Division / Area F2 sind im Jahr 2017/2018 diese Termine und Veranstaltungen geplant:

29.07.2017	Mannheim	Club Officers Training Division F
September 2017	Area F2	Club Level: Humorous Speech Contest, Table Topics Speech Contest To prepare the Area Contest, please make sure your speech Contest takes place in September.
		Bitte stellt für die Vorbereitung des Area Contest sicher, dass die Wettbewerbe auf Club-Ebene im September stattfinden!
14.10.2017	Mannheim	Area F2: Area Council & Humorous Speech Contest, Table Topics Speech Contest.
28.10.2017	Bad Homburg	Division F: Division Conference & Humorous Speech Contest, Table Topics Speech Contest
17.-18.11.2017	Brno	District Conference Fall 2017
13.01.2018	Mannheim	Club Officers Training Division F
March 2018	Area F2	Club Level: International Speech Contest, Evaluation Speech Contest To prepare the Area Contest, please make sure your speech Contest takes place in March.
		Bitte stellt für die Vorbereitung des Area Contest sicher, dass die Wettbewerbe auf Club-Ebene im März stattfinden!
14.04.2018	Mannheim	Area F2: Area Council & International Speech Contest, Evaluation Speech Contest
28.04.2018	Bad Homburg	Division F: Division Conference & International Speech Contest, Evaluation Speech Contest
18.-19.05.2018	Athen	District Conference Spring 2018

Visits to the clubs are part of my duties as Area Director. The first round of visits should be completed by November. I will arrange with each club individual appointments.

Die Besuche in den einzelnen Clubs sind Bestandteil meiner Arbeit als Area Director. Die erste Runde der Besuche soll im November abgeschlossen sein. Zur Terminvereinbarung werde ich mich mit jedem Club individuell vereinbaren.

I am looking forward to our cooperation in Area F2!

Auf unsere Zusammenarbeit in der Area F2 freue ich mich!

With best wishes / mit herzlichen Grüßen



District 95 • Where Leaders Are Made

TEL 0621 152 014 34 • MOBILE 0163 876 600 1 • www.basf-toastmasters.com/f2

2442 Ramstein Speakers Association • 839612 Mannheim International Toastmasters Club • 1223043 Rhetorikclub Mannheim
3337596 BASF Toastmasters • 4745109 John Deere Germany Toastmasters • 4903112 Ramstein Speech Pros